

暖手袋 暖暖包 加温袋 暖宝宝 暖手包

产品名称	暖手袋 暖暖包 加温袋 暖宝宝 暖手包
公司名称	广州市耀天环保科技有限公司
价格	2.00/件
规格参数	产品:暖手袋 材质:PVC
公司地址	广州市荔湾区中山八路石路基30号206室
联系电话	020-81815545

产品详情

产品	暖手袋	材质	PVC
送礼对象	送父母/长辈、送孩子/宝 宝、送女友/老婆、送男友 /老公、送朋友、送同事、 送客户、送领导、送同学 、送恩师、送老外、送哥 哥/弟弟、送姐姐/妹妹、 其他	使用场合	广告促销、会议庆典、办 公福利、商务公关、答谢 客户、开业典礼、节日庆 祝、婚庆、生日、乔迁、 毕业升学、外事、宗教用 品、其他
是否提供加工定制	是	风格	卡通
图案	卡通	颜色	按需
包装	按需	品牌	BS
规格	按需	加印LOGO	可以
打样时间	7(天)		

暖手袋系列产品

选用材质:符合欧盟安全标准及国内环保标准.

产品特点:

- 1) 新颖——产品广告面大，造型灵活新意，款式多样，手感柔软；
- 2) 快捷——不用插电，随时使用；轻掰内置金属片，产品迅速发热（50 左右）；
- 3) 用途——随时随地均可取暖，御寒保健两相宜，并可循环使用。

instant heat pack:

1. how to use:

(1) break off the metal part which inside the heat pack several times, then there is some white solid will come out & the heat pack becomes heater and heater, it will be better if you knead it some more times. (high temperature 48~50 ° c)

(2) when the heat pack becomes cold, please put into the boiling water for 10 minutes ; then it will change into liquid condition, and becomes soft. after it becomes cold, it can be used again.

(3) when you use the heat pack again, please follow the above instruction.

(4) the instant heat pack can be re-used.

2. when to use:

(1) snowing, hunting, climbing cold weather. out door use.

(2) on the way to or back from your school / office.

(3) keep health keep warm when in winter.

3. caution:

(1) the inside material is non-toxic and non-poison, but eating is forbidden.

(2) if the pack is leaking or damaged, please stop use and throw it away.

(3) if the liquid comes to the skin, please use a lot of water to wash it.

(4) children must be under the supervision of the adult.